
 
Ovanligt möte 
I Corona-tider blev detta ett ovanligt möte. De enkla frågorna ställdes in och talartiden 
begränsades i övrigt till 3 minuter. Detta för att korta mötet för att minska risken för 
smittspridning. 
 
Fördelning av välfärdsmiljonerna 
Vänsterpartiet såg ju nationellt till att kommunerna får mer statsbidrag i år. På dagens 
kommunfullmäktige var det dags att fördela dessa i Malmö. Även denna fråga påverkades av 
det aktuella smittläget. Ett enigt kommunfullmäktige beslutade att de 58 miljonerna att 
fördela skulle göras av kommunstyrelsen när läget klarna kring de ekonomiska effekterna av 
Corona-pandemin. 
 
Hållbarhetsrapport 
Rapporten för 2019 visar att det finns mycket att göra på detta område, Sadiye Altundal 
företrädde oss i debatten. Hon lyfte fram att Malmö har mycket kvar att arbeta med i alla 
dimensioner av hållbarhet. Vi behöver en stad med färre bilar och mer grönska samt ett 
jämlikare samhälle där klyftorna minskar. 
 
Försäljning av fastighet 
I vanlig ordning såldes kommunfullmäktige med vår protest ytterligare en fastighet. Vi värnar 
det gemensamma ägandet och vill upplåta med tomträtt (d.v.s. at hyra). 
 
Motion om slöjförbud 
Sverigedemokraterna har lämnat in en motion om slöjförbud. Boel Pettersson talade om 
kvinnors rätt att klä sig som de vill utan att vissa män har synpunkter på det. Showan Shattak 
talade för det antirasistiska arbetet, och frågade vad moderaterna tycker i frågan eftersom 
de inte deltog i debatten. Moderaterna var tysta debatten ut. 


